

QUALITY, HEALTH, SAFETY AND ENVIRONMENT POLICY

سياسة الجودة والسلامة، والصحة المهنية، وحمايه البيئة.

Tanmia Company is one of the Egyptian General Petroleum Corporation companies and one of the leading companies in the fields of Drilling and Production.

تعتبر شركة تنمية وهي من إحدى الشركات التابعة للهيئة العامة للبترول المصري من الشركات المصرية الرائدة في مجال تنمية الحقول البترولية وتقديم كافة الخدمات اللازمة في مجالات الحفر و الإنتاج.

Top management has established this QHSE policy according to company's strategic goals which is highly committed to the effective implementation of the QHSE management system in compliance with the requirements of the latest edition of international standards ISO 9001, ISO 45001 & ISO 14001.

واطار أهداف الشركة الاستراتيجية اعتمدت الإدارة العليا بالشركة سياسة الجودة والسلامة، والصحة المهنية، وحمايه البيئة والتي تتعهد فيها بضمانات فعالية تطبيق النظام والإلتزام بتطويره المستمر طبقا لمتطلبات احدث اصدارات المواصفة العالمية أيزو ٩٠٠١، أيزو ٤٥٠٠١، وأيزو ١٤٠٠١.

Our Objective

- To meet our clients' requirements while closely observing quality, health, safety and environment best practice.
- To continuously develop and improve our capabilities and the QHSE of our service.

هدفنا

- تلبية متطلبات عملائنا في جودة المنتجات والخدمة والتي ترتبط بمراجعة أفضل معايير الجودة والسلامة والصحة المهنية والبيئة.
- استمرار تطوير وتحسين قدراتنا وجودة الخدمة التي نقدمها.

The following topics are considered the foundation of policy implementation:

- Providing and ensuring a safe and healthy environment for all employees and continually improving our QHSE-MS.
- Ensuring all employees receive appropriate training to carry out their responsibilities.
- Openly communicating with all employees, customers and third-parties on all QHSE issues.
- Assessing and managing QHSE risks.
- Complying with QHSE Egyptian Laws, international standards and relevant regulations.
- Needs and expectations of customers are considered when providing the required products / services to ensure the highest level of customer satisfaction.
- Other Interested parties, their needs and expectations are determined (employees, subcontractors, society....etc.).

اتخذت الشركة المحاور التالية لتطبيق هذه السياسة:

- توفير وضمان بيئة آمنة وصحية لجميع العاملين والعمل على التحسين المتواصل لنظم ادارة الجودة والسلامة والصحة المهنية وحمايه البيئة.
- ضمان حصول جميع الموظفين على التدريب المناسب لتحمل مسؤولياتهم.
- التواصل علنا مع جميع الموظفين والعملاء والأطراف الاخرى في جميع القضايا المتعلقة بالجودة والصحة والسلامة والبيئة.
- تقييم وإدارة المخاطر المتعلقة بالجودة والصحة والسلامة والبيئة.
- التوافق مع القوانين المصرية، والمعايير الدولية واللوائح ذات الصلة.
- تقديم المنتجات والخدمات المطلوبة طبقا لاحتياجات وتوقعات العملاء لضمان تحقيق اعلى مستويات رضا العملاء.
- تحديد الأطراف المعنية الأخرى بنشاط الشركة وتحديد جميع احتياجاتهم وتوقعاتهم (العاملين والمقاولين والمجتمع... الخ).

Top management is committed to ensure the communication of this quality policy to all company employees, it is fully understood and carried out, and the management systems is effectively implemented.

تلتزم إدارة الشركة بإعلان هذه السياسة على العاملين بالشركة والتأكد من تفهمهم لبنودها وتطبيقها ومتابعة تنفيذها وكذلك فعالية تطبيق نظم إدارة وعرض النتائج دوريا على الإدارة العليا.

This policy is available to all company's interested parties and is reviewed regularly.

هذه السياسة متاحة لجميع الأطراف المعنية بنشاط الشركة ويتم مراجعتها بانتظام.



مستفي كام

Eng. Mostafa Amer

Chairman and Managing Director